
Z á p i s n i c a 

 

napísaná zo štvrtého zasadnutia obecného zastupiteľstva v Sklabinej, konaného dňa 21.06.2023 

v zasadačke obecného úradu  

 

Program 

1. Otvorenie  

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice    

3. Čerpanie výdavkov a plnenie príjmov za I. štvrťrok 2023 

4. Návrh „Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Sklabiná“ 

5. Informácia „Majetkové priznanie vedúceho zamestnanca pri výkone práce vo 

verejnom záujme“, Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových 

pomerov“ 

6. Investičný zámer „Rekonštrukcia vonkajšieho schodiska na budove materskej 

školy v obci Sklabiná“ 

7. Investičný zámer „Zvýšenie energetickej hospodárnosti Základnej školy 

s materskou školou v obci Sklabiná“ 

8. Návrh na vyradenie majetku MŠ Sklabiná 

9. Návrh na vyradenie majetku OcÚ Sklabiná 

10. Návrh na zriadenie vyraďovacej a likvidačnej komisie 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

12.  Uznesenie                                                    

     13.  Záver    
 

 

Prítomní:  

Podľa prezenčnej listiny 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila  starostka obce Bc. Kálovcová Marta, ktorá 

privítala všetkých prítomných. Podľa prezenčnej listiny zistila, že sú      prítomní všetci   

poslanci obecného zastupiteľstva.  Starostka skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je schopné 

platne sa uznášať a  prečítala program zasadnutia, ktorý bol  jednohlasne schválený. 

K bodu 2/ 

Starostka obce za overovateľov zápisnice navrhla   

- Ing. Hájek Vladislav 

- Koška Michal 

   a do návrhovej komisie navrhla  

     -     PhDr. Havrilová Dana   - predseda 

-  Ing. Vargová Diana  - člen 

-  Kucej Jozef    – člen  

Overovatelia zápisnice a návrhová komisia boli jednohlasne schválení. 



 

K bodu 3/ 

Starostka obce predložila čerpanie výdavkov a plnenie príjmov za I. štvrťrok 2023, ktoré 

zostavy poslanci obdržali elektronicky. Na obecný úrad zo strany poslancov neboli predložené 

žiadne dotazy týkajúce sa čerpania výdavkov a plnenia príjmov a uvedené čerpanie výdavkov 

a plnenie príjmov za I. štvrťrok 2023  poslanci obecného zastupiteľstva vzali na vedomie.  

K bodu 4/  

Hlavný kontrolór obce predložil Návrh „Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

Sklabiná na II. polrok 2023“. Poslanci obecného zastupiteľstva k „Plánu kontrolnej činnosti 

hlavného kontrolóra obce Sklabiná na II. polrok 2023“ nemali žiadne pripomienky  

a jednohlasne ho schválili.  

K bodu 5/ 

Starostka obce Bc. Marta Kálovcová predložila informáciu o majetkových priznaniach a to 

„Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov“ za starostku obce Bc. 

Kálovcovú Martu, „Majetkové priznanie vedúceho zamestnanca pri výkone práce vo verejnom 

záujme“ za riaditeľku MŠ Gerbáčovú Ivetu, „Majetkové priznanie vedúceho zamestnanca pri 

výkone práce vo verejnom záujme“ za riaditeľku ZŠ Mgr. Pavlovovú Máriu, „Oznámenie 

ostatného vedúceho zamestnanca – hlavného kontrolóra obce“  za hlavného kontrolóra obce  

Ing. Čerpáka Slavomíra. Všetci menovaní podali oznámenia a majetkové priznania v zákonnom 

stanovenej lehote.  Poslanci obecného zastupiteľstva oznámenia a majetkové priznania vzali na 

vedomie.   

K bodu 6/ 

Starostka obce Bc. Kálovcová Marta predložila investičný zámer „Rekonštrukcia vonkajšieho 

schodiska na budove materskej školy v obci Sklabiná“. Predmetom rokovania bolo predloženie 

žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu zámer „Rekonštrukcia 

vonkajšieho schodiska na budove materskej školy v obci Sklabiná“ v rámci výzvy, ktorá bola 

vyhlásená Miestnou akčnou skupinou Ipeľská Kotlina – Novohrad, o.z., ako i zabezpečenie 

finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu z celkových 

oprávnených výdavkov 39.831,58 Eur vo výške 5 % čo je v hodnote 1.991,58 Eur. 

Zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce vo výške 2.125,41 Eur. 

Prijatie úveru na predfinancovanie NFP vo výške 37.840,- Eur, ktoré budú po ukončení 

realizácie refundované Miestnou akčnou skupinou Ipeľská Kotlina – Novohrad, o.z..  

Poslanci predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom realizácie projektu 

zámer „Rekonštrukcia vonkajšieho schodiska na budove materskej školy v obci Sklabiná“ 



v rámci výzvy, ktorá bola vyhlásená Miestnou akčnou skupinou Ipeľská Kotlina – Novohrad, 

o.z., zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

z celkových oprávnených výdavkov 39.831,58 Eur vo výške 5 % čo je v hodnote 1.991,58 Eur, 

zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce vo výške 2.125,41 Eur a 

prijatie úveru na predfinancovanie NFP vo výške 37.840,- Eur jednohlasne schválili. 

K bodu 7/ 

Starostka obce predložila investičný zámer „Zvýšenie energetickej hospodárnosti Základnej 

školy s materskou školou v obci Sklabiná“. Predmetom rokovania bola výzva v rámci Plánu 

obnovy vyhlásenej Ministerstvom dopravy SR a to v rámci mechanizmu na podporu obnovy 

a odolnosti na obnovu verejných historických a pamiatkovo chránených budov. Poslanci 

jednohlasne schválili predloženie žiadosti na Ministerstvo dopravy SR  v rámci výzvy na 

„Zvýšenie energetickej hospodárnosti Základnej školy s materskou školou v obci Sklabiná“ 

K bodu 8/ 

Starostka obce predložila  návrh na vyradenie majetku materskej školy Sklabiná. Návrh na 

vyradenie majetku MŠ Sklabiná bol jednohlasne schválený.  

K bodu 9/ 

Starostka obce predložila návrh na vyradenie majetku obecného úradu Sklabiná. Návrh na 

vyradenie majetku obecného úradu Sklabiná bol jednohlasne schválený.  

K bodu 10/  

Starostka obce predložila návrh na zriadenie vyraďovacej a likvidačnej komisie.  

1. Návrh  zloženia vyraďovacej komisie: 

Predseda: PhDr. Havrilová Dana 

Člen: Mgr. Priadková Katarína 

Člen: Kniesnerová Danica 

Poslanci vyraďovaciu komisiu v uvedenom zložení schválili nasledovne: Za 6, Zdržal sa 1 – PhDr. 

Havrilová Dana.  

2. Návrh zloženia likvidačnej komisie: 

Predseda: Ing. Hájek Vladislav 

Člen: Bobiš Peter 

Člen: Lešundáková Adriana 

Poslanci likvidačnú  komisiu v uvedenom zložení  jednohlasne schválili.  

 

 

 



K bodu 11/ -  Rôzne 

a) Starostka obce Bc. Kálovcová Marta predložila investičný zámer „Vybudovanie prístrešku pri 

dome smútku v obci Sklabiná“. Predmetom rokovania bolo predloženie žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok za účelom realizácie projektu zámer „Vybudovanie prístrešku pri dome 

smútku v obci Sklabiná“ v rámci výzvy, ktorá bola vyhlásená Miestnou akčnou skupinou Ipeľská 

Kotlina – Novohrad, o.z., ako i zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 

realizovaného projektu z celkových oprávnených výdavkov vo výške 5 %. Zabezpečenie 

financovania neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. Prijatie úveru na predfinancovanie 

NFP, ktoré prostriedky budú po ukončení realizácie refundované Miestnou akčnou skupinou 

Ipeľská Kotlina – Novohrad, o.z..  Poslanci predloženie žiadosti o nenávratný finančný 

príspevok za účelom realizácie projektu zámer „Vybudovanie prístrešku pri dome smútku 

v obci Sklabiná“ v rámci výzvy, ktorá bola vyhlásená Miestnou akčnou skupinou Ipeľská Kotlina 

– Novohrad, o.z., zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu z celkových oprávnených výdavkov vo výške 5 %, zabezpečenie financovania 

neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce a prijatie úveru na predfinancovanie NFP 

jednohlasne schválili. 

b) Starostka obce predložila Žiadosť firmy GTXNET s.r.o. Sklabiná 308 o povolenie použiť pri 

montáži verejnej telekomunikačnej siete Sklabiná stĺpy verejného rozhlasu. Poslanci po 

rozprave hlasovali nasledovne proti 6, zdržal sa jeden poslanec. 

c) Starostka obce predložila Návrh „Pasportu dopravného značenia v obci Sklabiná“.  Pán Ivan 

Kazi poslanec obecného zastupiteľstva a predseda  komisie výstavby a územného plánovania 

mal k dispozícii návrh pasportu.  Po vzájomnej diskusii medzi poslancami obecného 

zastupiteľstva bolo hlasovanie za schválenie  „Pasportu dopravného značenia v obci Sklabiná“ 

nasledovné za 6, zdržal sa jeden poslanec JUDr. Vladovič. 

d) Starostka obce Bc. Kálovcová Marta predložila investičný zámer „Altánok pri MŠ Sklabiná“. 

Predmetom rokovania bolo predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok za účelom 

realizácie projektu zámer „Altánok pri MŠ Sklabiná“ v rámci výzvy, ktorá bola vyhlásená 

Miestnou akčnou skupinou Ipeľská Kotlina – Novohrad, o.z., ako i zabezpečenie finančných 

prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu z celkových oprávnených výdavkov 

13.974,98 Eur vo výške 5 % čo je v hodnote 698,75 Eur. Zabezpečenie financovania 

neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. Poslanci predloženie žiadosti o nenávratný 

finančný príspevok za účelom realizácie projektu zámer „Altánok pri MŠ Sklabiná“ v rámci 

výzvy, ktorá bola vyhlásená Miestnou akčnou skupinou Ipeľská Kotlina – Novohrad, 



o.z., zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu 

z celkových oprávnených výdavkov 13974,98 Eur vo výške 5 % čo je v hodnote 698,75 Eur, 

zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce  jednohlasne schválili. 

K bodu 11/ Diskusia 

a) Starostka obce informovala poslancov obecného zastupiteľstva o prípravách na  Deň obce, 

ktorý sa uskutoční 12.8.2023. Poprosila poslancov obecného zastupiteľstva o pomoc pri 

organizovaní.  

    b)   Poslanec p. Koška Michal  mal dotaz za  posilňovňu. Starostka obce odpovedala, že nie 

je problém, nech sa dohodnú na čase, aby si uvedené priestory pozreli a dohodli sa, čo všetko 

tam bude potrebné urobiť. Poslanec pán Koška Michal sa dohodol s poslancami pánom Kazim 

Ivanom a Hájkom Vladislavom, že dňa 24.6.2023 o 13.00 hod. sa na uvedené priestory pozrú.  

      c) Poslankyňa p. Dana Havrilová mala dotaz, či nie je možné zariadiť, aby  autobus o cca 

12.00 hod, ktorý chodí poza obec nemohol chodiť cez obec. 

    d)   Poslanec p. Kucej Jozef navrhol, aby do priestorov cintorína boli umiestnené nádoby na 

odpad, nakoľko by to bolo estetickejšie. Starostka odpovedala, že danému návrhu sa nebráni, 

ale problém je, že do daných nádob by podľa predchádzajúcich skúseností občania nosili aj 

komunálny a rôzny iný odpad z domácností a tomu by sa zabrániť nedalo. 

   e)    Pani Párišová  dala návrh na oplotenie ihriska, ktoré je vo veľmi zlom stave. Ďalej znovu 

osadiť  lavičku  na zástavke, kde starostka odpovedala, že lavička tam už viac krát bola, ale 

občania, ktorí bývajú v neďalekých domoch požiadali o jej odstránenie, nakoľko sa tam 

pravidelne stretávala neprispôsobilá mládež, hlavne v nočných hodinách a robila tam veľký 

hluk, ktorý ich obťažoval.  Ďalej predniesla návrh na vynášanie zeleného odpadu počas celého 

roka z domácností. Starostka obce odpovedala, že zo zákona je obec povinná biologicky 

rozložiteľný odpad vynášať len 2 krát do roka, čo sa aj vykonáva a nie je možné brať odpad 

počas celého roka, nakoľko obec na to nemá finančné prostriedky a spoplatnenie by bolo veľmi 

zložité, nakoľko obec nemá váhu a keď do kontajnera by sa zozbieral odpad z viacerých 

domácností nedalo by sa urobiť vyúčtovanie domácnostiam, ktorým by bol odpad odvezený.  

   f)   Pani Kucejová Eva v rámci diskusie dala návrh, aby na  Dni obce sa zabezpečili toalety 

pre hostí, odpadkové koše po dedine a  treba nejakým spôsobom obmedziť pohyb 

neprispôsobivých občanov na cintorín, robia tam hluk a neporiadok. 

 

 

 



K bodu 12/ 

Návrh na uznesenie prečítala    predsedníčka    návrhovej  komisie PhDr. Havrilová Dana.  

  

K bodu 12/ 

Záver previedla p. Bc. Kálovcová Marta, starostka obce, ktorá sa poďakovala poslancom za 

účasť  a  zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila.  

 

 

Zapísal:  Tóthová Denisa                                            Starosta obce: Bc. Marta Kálovcová 

                                                                                             

 

 

Overovatelia:  Ing. Hájek Vladislav   

                       Koška Michal             

 

 


